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Zápis č. 2/2020
ze zasedání kontrolního výboru, konaného dne 6.4. 2020 od 16:00. Z usnesení vlády ze dne
12. března 2020 č. 194 o vyhlášení nouzového stavu pro území České republiky z důvodu
ohrožení zdraví v souvislosti s prokázáním výskytu koronaviru CoV-2 na území České

republiky od 14.00 hodin dne 12. března 2020 na dobu 30 dnů, které bylo vyhlášeno pod č.
69/2020 Sb., který byl na základě souhlasu Poslanecké sněmovny Parlamentu České

republiky uděleným jejím usnesením ze dne 7. dubna 2020 6. 1012 prodloužen do 30. dubna
2020 a na základě usnesením vlády ze dne 15. března 2020 é. 215 o přijetí krizového

opatření a dále základě usnesením vlády ze dne 18. března 2020 č. 247 o přijetí krizového
opatření, bylo zasedání kontrolního výboru konáno prostřednictvím videokonference Skype.

Byl pořízen záznam z tohoto jednání.

Přítomni:

Členové výboru: Ing. Petr Veselý, Zdeněk Bydžovský, Josef Pavlis, Mgr. Michal Štorkán,
Ing. Martin Dolejší.
Tajemnice výboru: Blanka Palivcová omluvena.

Program jednání:

1. Zahájení
2. kontrola usnesení RM/ZM a jejich plnění

a. plnění usnesení ZM/RM pro jednání RM dne 19. 2.2020
b. usnesení ZM/RM ze dne 19. 2. 2020

c. usnesení ZM/RM ze dne 19. 2. 2020

d. plnění usnesení RM pro jednání RM dne 4.3.2020
e. usnesení RM ze dne 4. 3. 2020

f. plnění usnesení RM projednání RM dne 18.3.2020
g. usnesení RM ze dne 13. 3. 2020
h. usnesení RM ze dne 25. 3. 2020

i. plnění usnesení RM pro jednání RM dne 8.4. 2020
3. vyjádření KV ke Koncepci dopravy
4. průběh kontrol dotací GrandPrix/BikeMaraton 2019
5. různé

Jednání:

Jednání výboru v 16:00 zahájil a dále řídil předseda KV Ing. Petr Veselý.
Ověřovatelem zápisu určil Mgr. Michala Štěrkána. Pan Josef Pavtis ohlásil pozdější
přihlášení do videokonference. KV byl od začátku jednání usnášeníschopný.
předseda KV dále navrhl program jednání, který byl schválen ve shora uvedeném
znění.

Usnesení: Kontrolní výbor schvaluje program jednání.
Hlasování: 4 pro - O proti - zdržel se



2. KV bere na vědomí usnesení RM/ZM a informace o plnění usnesení ZM/RM. KV
konstatuje, že neshledal formální závady. V průběhu projednávání tohoto bodu se
připojil pan Josef Pavlis.

Usneseni: Kontrolní výbor neshledal formální závady v usneseních ZM/RM a jejich
plnění.
Hlasování: 5 pro - O proti - zdržel se

3. Koncepce dopravy je formálně v pořádku.
KD je financována na základě výzvy MPSV č. 58 z dotačního titulu OPZ (Operační
program zaměstnanosti) pro tvorbu strategických a rozvojových dokumentů. OPZ má
vlastní kontrolní mechanismy pro udělení dotace.
V dotačních podmínkách není nikde zmíněn požadavek na vyjádření KV. KV tak
konstatuje, že jeho vyjádření, ať je jakékoliv, nemá jakoukoli váhu pro výše uvedené
kontrolní mechanismy. KV dále konstatuje, že není kompetentní k hodnocení
obsahové stránky KD.
KV má doplňující otázky ohledně informovanosti veřejnosti, sběru připomínek obecně
a způsobu jejich projednání.
KV oceňuje velice odbornou práci tng. Evy Novotné z odboru UPRR, která má
zpracováni KD na starosti. Vyčerpávajícím způsobem zodpověděla dotazy členů KV
na jednání dne 4. 3. 2020 včetně poskytnutí souhrnných materiálů k projednávání KD.
Z předložených materiálů a dokumentů vyplývá, že dotační podmínky jsou
příslušnými kontrolními orgány průběžně shledávány jako splněné. KV děkuje Ing.
Evě Novotné za spolupráci.
Zbývající otázky k zodpovězení:
- jakým způsobem byla veřejnost vyzvána k připomínkám a jak byly projednány?
- příklad připomínek ze strany veřejnosti a jak byly projednány?
- příklad připomínek z odborů MU a jejich projednání
- jaký je plán projednávání KD na RM/ZM?

Usnesení: KV se usnesl, že projednání KD je formálně v pořádku vzhledem
dosavadnímu průběhu plnění dotačních podmínek.
Hlasování: 5 pro - O proti - O zdržel se

4. Kontrola dotace GrandPrix 2019 - bude uzavřena bez připomínek
Kontrola dotace BikeMaraton 2019 - probíhá. V průběhu této kontroly shledal KV
připomínky, které budou odeslány na odbor OŠVA k dalšímu vyjádření.

5. z řad členů KV vyplynul dotaz na technický stav městského rozhlasu, který v několika
oblastech nefungoval. Starší lidé se tak v některých oblastech nemohou spolehnout
na akutní sdělení. Dále, jak lze městský rozhlas využít k propagaci místních akcí?

Jednání bylo ukončeno v 17:15.

Zapsal: Ing. Petr Veselý (předseda výboru)

Ověřil: Mgr. Michal Štorkán


